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KLASA: 003-06/20-01-/01 
URBROJ: 2103-64-01-20-30 
Bjelovar, 25.9.2020.  
 

ZAPISNIK 
s 33. sjednice Školskog odbora  

 
 

Mjesto održavanja: zbornica Ekonomske i birotehničke škole Bjelovar 
Početak sjednice: 19,15 
Prisutni: Marko Dragičević, Alica Bačeković Pavelić, Smiljka Bujić, Mirjana Lončar, Edita Hehet 
Odsutni: Sabina Oltra Botinčan 
Ostali prisutni: Vladimir Štefanec – ravnatelj i Nada Antonić, voditeljica računovodstva 
Zapisničar: Alica Bačeković Pavelić  

 
Dnevni red: 
 

1. Usvajanje zapisnika s 32. sjednice Školskog odbora 
2. Polugodišnji obračun za 2020. godinu 
3. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za obrazovanje odraslih 
4. Odabir najpovoljnije ponude za osiguranje učenika za školsku godinu 2020./2021. 
5. Izvješće o provedenoj reviziji i otpisu knjižničnog fonda 
6. Izbor vršitelja dužnosti ravnatelja 
7. Razno 

 
 
 
Predsjednik Školskog odbora, Marko Dragičević, otvorio je 33. sjednicu. Budući da klauzula o pravovaljanosti 
sudske odluke o poništenju natječaja za ravnatelja još uvijek nije službeno stigla na školsku adresu, 6. točka 
dnevnog reda ovaj put neće biti uvrštena u dnevni red te se prebacuje za iduću sjednicu Školskog odbora, koja 
će biti za nekoliko dana. 
 
 

Ad 1. 
 

Svi članovi Školskog odbora dobili su putem elektroničke pošte Zapisnik s 32. sjednice Školskog odbora. Članovi 
su se složili sa svim napisanim te ga jednoglasno usvojili. 
 

 
Ad 2. 

 
Voditeljica računovodstva Nada Antonić podnijela je izvješće o poslovanju škole tijekom prvih šest mjeseci 2020. 
godine. Isto izvješće škola je dužna poslati u FINU. Škola trenutno na računu ima oko 30.000,00 kuna, što nikako 
nije dostatno za normalan rad do kraja kalendarske 2020. godine. Očekuje se da će Bjelovarsko-bilogorska 
županija ipak poslati još dodatni novac kako bi škola, do kraja godine, mogla normalno funkcionirati. Pitanja nije 
bilo te je izvješće voditeljice računovodstva jednoglasno prihvaćeno. 
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Ad 3. 

 
Proteklih tjedana u školu je upućeno nekoliko upita o obrazovanju odraslih pa ravnatelj škole traži suglasnost 
Školskog odbora da za takvu mogućnost školovanja raspišemo natječaj. Članovi Školskog odbora jednoglasno su 
odobrili raspisivanje natječaja za obrazovanje odraslih. 
 

 
Ad 4. 

 
 

Ravnatelj je upoznao članove Školskog odbora o pristiglim ponudama za osiguranje učenika za školsku godinu 
2020./2021. Svoje ponude poslali su Croatia osiguranje, Agram life osiguranje te Euroherc osiguranje. Nakon 
uvida u iste, jednoglasno je odlučeno da se s Euroherc osiguranjem sklopi ugovor o osiguranju učenika za 
školsku godinu 2020./2021.  

 
 

Ad 5. 
 

Stručna suradnica knjižničarka Alica Bačeković Pavelić podnijela je Izvješće o provedenoj reviziji i otpisu u 
školskoj knjižnici. Pročitala je zapisnike Povjerenstva za reviziju i otpis te od Školskog odbora zatražila suglasnost 
o prihvaćanju prijedloga za otpis. Pitanja nije bilo te su zapisnici o reviziji i otpisu te prijedlozi za otpis jednoglasno 
prihvaćeni. 

 
 

Ad 6. 
 
 

Ova točka dnevnog reda prebacuje se za iduću sjednicu Školskog odbora. 
 
 
 

Ad 7. 
 

Predsjednik otvara zadnju točku dnevnog reda. Za riječ se javio ravnatelj Vladimir Štefanec. Isti je pročitao 
Zamolbu PACHO obrta za ugostiteljstvo iz Bjelovara za umanjenjem iznosa zakupa poslovnog prostora školske 
kantine, uz obrazloženje da školska kantina nije radila od početka mjeseca rujna 2020., već od početka školske 
godine, tj. od 8. rujna 2020. Kako je školska kantina u zakupu zajedničkog prostora Komercijalne i trgovačke 
škole Bjelovar i Ekonomske i birotehničke škole Bjelovar, Komercijalna i trgovačka škola Bjelovar već je ranije 
donijela odluku da se zakup smanji za 25% za mjesec rujan. Ravnatelj je zatražio od članova davanje suglasnosti 
na istu. Pitanja i prijedloga nije bilo te jednoglasno donesena odluka da se umanji iznos računa za mjesec rujan 
2020. za 25% od ukupne cijene. 
Ravnatelj Vladimir Štefanec pročitao je vremenik obrane završnih radova za šk. god. 2020./2021. te vremenik 
ispita državne mature. Pitanja i prijedloga nije bilo te su oba vremenika jednoglasno prihvaćena. 
 
 
 
Drugih pitanja i prijedloga nije bilo i predsjednik je zahvalio na dolasku.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20.15. 
 
                                                                    
_______________________________________                   _________________________________________ 
Zapisničarka: Alica Bačeković Pavelić, prof.                         Predsjednik Školskog odbora: Marko Dragičević, prof. 
 


